
 

Τα επίθετα φανερώνουν πώς είναι τα Ουσιαστικά. 

π.χ. Ο ήλιος είναι φωτεινός.     το επίθετο φωτεινός μας δείχνει πώς είναι το ουσιαστικό ήλιος. 

 

Ε Π Ι Θ Ε Τ Α     ΚΑΙ     Ο Υ Σ Ι Α Σ Τ Ι Κ Α 

 

Τ Ι    Ε Χ Ε Ι   Τ Ο    Ε Π Ι Θ Ε Τ Ο 

 

Τ Ι    Ε Χ Ε Ι   Τ Ο    Ο Υ Σ Ι Α Σ Τ Ι Κ Ο 

 

 Τρία γένη 

 

  ο τεράστιος         η τεράστια         το τεράστιο 

  ( αρσενικό )            ( θηλυκό )              ( ουδέτερο ) 

 

 Ένα γένος 

 

           η πολυθρόνα ( θηλυκό γένος )  

 

 * Δεν έχει αρσενικό ( ο πολυθρόνας )    ούτε ουδέτερο  (το πολυθρόνας ) 

 

 Δε βγάζει  νόημα μόνο του σε μια πρόταση.  

 

Ο παππούς ξεκουράστηκε σε μια τεράστια. 

     ( δεν καταλαβαίνουμε πού ξεκουράστηκε ο παππούς) 

 

* Γι΄αυτό συνοδεύει πάντα ένα ουσιαστικό. 

 

 

 Βγάζει νόημα μόνο του σε μια πρόταση.  

 

Ο παππούς ξεκουράστηκε σε μια πολυθρόνα. 

     ( καταλαβαίνουμε πού ξεκουράστηκε ο παππούς   : στην πολυθρόνα ) 

 

* Όμως με ένα επίθετο ομορφαίνει και καταλαβαίνουμε πώς είναι. 
 

 

Συνεπώς το ιδανικό είναι να μπαίνουν μαζί σε μια πρόταση:  

Ο παππούς ξεκουράστηκε σε μια τεράστια πολυθρόνα. 

 

ΣΗΜΑΝΤΙΚΟ: Το επίθετο παίρνει το γένος, τον αριθμό και την πτώση του ουσιαστικού  

  ΘΕΟΔΟΣΙΟΥ ΔΩΡΟΘΕΑ 


